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Årsmötet hålls den 20 Februari och styrelsen har haft flertalet protokollförda styrelsemöten. 
 
Antalet medlemmar har ökat under året och är i skrivandets stund uppe i 69 st. 
 
Mountainbikebanan vid bruket har vidareutvecklats och tre arbetsdagar har anordnats 
Den har cyklats mer än 1000 gånger på Strava av 186 personer. 
 
Ungdomsträningen har fortsatt och deltagarantalet har ökat något. Delvis med helt nya 
medlemmar. Tre cyklar hyrdes in via Cykelförbundet för att ungdomar skulle få möjlighet att 
prova på. Två av dessa blev dessvärre stulna efter säsongen, vid ett inbrott i containern där de 
förvarades. 
Vi satsar vidare på konceptet detta år och hoppas på fler ledare samt ännu mer härliga 
ungdomar som vill cykla. 
 
Även i år har JCK ställt upp i många tävlingar, och de nya klubbkläderna har synts lång väg. 
 
Klubben anordnade Keps Cup 22 april i Ursvik. Den sena våren gjorde att banan i Bruket inte 
kunde användas p.g.a. att häckningsperioden börjat. 
 
Vi anordnade en handfull tävlingsträningar  på onsdagar och två handfull distansträningar på 
söndagförmiddagar under sommarhalvåret. 
 
16e september anordnade motionstävlingen Järfälla XCO. I strålande väder stog allt från barn 
till toppåkare på startlinjen till denna första upplaga av vår tävling. 
Efter arrangemanget samlades funktionärerna föra att samla ihop erfarenheter, så att vi kan 
göra den ännu bättre nästa år. 
 
På höstkanten kördes JCK lightbulb. En kvällscup med “pannlampa” som också blev årets 
klubbmästerskap. Deltävlingarna kördes 12 nov, 26 nov och 29 okt. Vinnaren koras på 
årsmötet. 
 
Två av klubbens medlemmar har gått utbildning hos SCF. En till tävlingsledare och en 
kommissarie. Klubben kan nu anordna officiella tävlingar och bidra till att arrangemang i trakten 
kan anordnas säkert.  
 
 
Järfälla, 16 jan 2019 
Pontus Andersson, ordförande JCK 


